
Programsko-volilna seja OK SZDL
Že v decembrski številki smo

poročali, da so se 9. decembra la-
ni sestali člaai Občinske konfe-
rence SZDL na volilno-program-
ski seji. Seje sta se udeležila tudi
Jože Šteh, član P RK SZDL in
Vera Vojska, predsednica MS
SZDL ljubljanske regije. Uvodne
besede k poročilu o minulem delu
je imel Janez Koščak, ki je izpos-
tavil najpomembnejše opravljene
naloge v preteklem mandatnem
obdobju.

V razpravo se je vključil Mar-
jan Ahlin, predsednik IS SO, ki je
predvsem opozoril na težave v
OZD Sinoles, Stolarna, Unis,
Zmaj in Agrostroj. Poudaril je
tudi, da je IS že razpravljal o usk-
lajevanju cen, za katere je pristo-
jen (stanarine, komunalne storit-
ve, oskrba v varstvenih domo-
vih). Uskladili so povečanje v
okviru dovoljene rasti in brez
bistvenih razlik z drugimi obči-
nami. V začetku letošnjega leta pa
bodo razpravljali o cenah v obrtni
dejavnosti in na področju komu-
nalnih storitev.

Miro Pavič, predsednik komi-
teja za družbeno planiranje in
gospodarstvo, je poudaril, da je v
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občini ponovno porušeno raz-
merje med OD v gospodarstvu in
negospodarstvu. Posebej je pereč
položaj v zdravstveni skupnosti,
saj se ocenjuje, da bo izguba
konec leta 1987 znašala okoli 50
milijard.

Anica Rovanšek iz IMP —
Livar, Ivančna gorica je opozorila
na probleme, s katerimi so se
srečali po sprejetju ukrepov ZIS.
Čeprav so že vrsto let izvozno
usmerjeni, ne gledajo optimistič-

no v letošnje leto. Predvsem so
zaskrbljeni zaradi zmanjševanja
akumulacije.

Franc Štibernik, sekretar OS
ZSS, je spregovoril o frontnem
delovanju DPO znotraj SZDL.
Vse veČ je resnično skupno obliko-
vanih stališč in v tej smeri bo po-
trebno tudi delovati. Kritično pa
je ocenil delovanje delegatov v
zboru združenega dela, saj iraajo
premalo povezave s svojo dele-
gatsko bazo. Za to so soodgovor-

ni tudi vodilni delavci, ki se ne
vključujejo v delo delegacij.

Jože Intihar, predstavnik obrt-
nega združenja, je poudaril, da se
v zadnjem obdobju srečujejo z
rdečimi številkami tudi obrtniki,
predvsem zaradi najemanja dra-
gih kreditov.

Jaka Perovšek iz KS Šmaqe
je spregovoril o delovanju kraja-
nov, ki se angažirajo pri delu v
KS, če so primemo motivirani.
Zavzel se je za še boljše sodelo-
vanje in pomoč s strani občinskih
organizacij.

Štefan Horvat, delegat Zveze
kulturnih organizacij, je poudaril,
da Ijubiteljska dejavnost (17 kul-
turnih društev in 8 šolskih kultur-
nih društev) kljub skromnim
sredstvom ne nazaduje. To pa
predvsem zaradi ljudi, ki večino
dela opravijo prostovoljno in brez
nadomestila.

Marinka Piškur je ponovno
izpostavila problem pomanjkanja
učnih delavnic v šolskem centru
»Josip Jurčič,«, saj brez njih ni
možno izobraževanje na V. stop-
nji.

Razprava je pokazala, da so
tudi v socialistični zvezi v ospred-
ju problemi iz družbenoekonom-
skega podTočja.

Programske usmeritve, ki so
jih člani OK SZDL sprejeli, ob-
javljamo v celoti. SZDL je odprta
za vse pobude in predloge, ki bi se
oblikovali med lelom. (ProgTam-
ske usmeritve občinske konferen-
ce SZDL Grosuplje m njenih or-
ganov za obdobje 1987—1991
objavljamo na naslednji strani).


